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Noordwestroute richting besluitvorming 

Woensdag 16 oktober was er een vijfde bijeenkomst van de ‘focusgroep Noordwestroute’. 

Met deze bijeenkomst werd een intensief traject van inventarisatie en participatie 

rondom de verkeersproblematiek in de gemeente Veere afgerond. Eind oktober staat een 

bijeenkomst met de gemeenteraad gepland om de eerste voorzichtige conclusies te 

bespreken. 

 

Geen kant-en-klare oplossing 

Door bijeenkomsten met onder meer de focusgroep, inwoners, ondernemers en 

deskundigen is een goed beeld ontstaan voor de opgave in het gebied van doorgaande 

wegen en een oplossingsrichting hierin. Insteek is en blijft om de balans te vinden tussen 

verkeer, toerisme, recreatie, kwaliteit van de leefomgeving en het landschap. Omdat de 

toegenomen verkeersstromen leefbaarheidsproblemen tot gevolg hebben, is nadrukkelijk 

gekozen voor een insteek waarbij verder gekeken wordt dat alleen de auto. 

 

Er is geen kant-en-klare oplossing, daarvoor zijn de belangen van alle betrokkenen soms 

te sterk uiteenlopend. Voor mensen in wiens directe leefomgeving een mogelijke 

oplossing vorm gegeven kan worden, is de impact groot. Een oplossing zal uit meerdere 

deelprojecten bestaan, die over een langere termijn gerealiseerd gaan worden. 

 

Dilemma’s 

Uit scenariostudie, het participatietraject en aanvullende onderzoeken zijn een aantal 

conclusies getrokken en dilemma’s benoemd. De omgevingskwaliteit van dorpen en 

behoud van het huidige landschap zijn belangrijke aandachtspunten. Er moet rekening 

gehouden worden met hoe het verkeer er in de toekomst uitziet, op welke manier een 

oplossing toekomstbestendig is, met verschillende vormen van verkeer en verwachte 

verkeersdrukte. Ook moeten korte versus lange(re) termijn belangen afgewogen worden. 

 

Vervolg 

Het voorstel dat naar verwachting eind 2024/begin 2025 aan de gemeenteraad zal 

worden voorgelegd ter besluitvorming, zal een voorlopige oplossingsrichting aangeven. 

Omdat de wegen in de gemeente Veere meerdere beheerders kennen, is een intensieve 

samenwerking nodig om veranderingen tot stand te brengen. 

 

Het is aan de gemeenteraad om heldere keuzes te gaan maken, waarmee richting 

gegeven kan worden aan een oplossing voor het verkeer binnen de gemeente Veere. Met 

een voorkeursrichting vanuit de gemeenteraad worden vervolgstappen genomen om de 

vormgeving van de samenwerking met andere wegbeheerders verder te verkennen. 

 


